

Olching, 04.04.2023

<p>Authorization letter</p> <p>The letter is issued to "Tais Co. Ltd."</p> <p>medin Medical Innovations GmbH (Germany) hereby informs, that "Tais Co. Ltd. located at the address: Russia 197342 Saint-Petersburg, Naberezhnaya Chyornoy rechki 47/2 is our official representative in Russia. "Tais Co. Ltd." is authorized to submit the application, to negotiate and to conclude the Contract to medin CNO / CNO mini driver.</p> <p>medin Medical Innovations GmbH (Germany) confirms that the medical equipment service exists in the territory of Russia.</p> <p>We represent to provide Service training to specialists in order to ensure professional installation and backup service of our equipment in the territory of Russia.</p> <p>The original warranty on medin Medical Innovations GmbH equipment encompasses all medin Medical Innovations GmbH equipment offered by "Tais Co. Ltd."</p> <p>The power of attorney is valid until 31.12.2023 and may be revoked at any time for any reason.</p>	<p>ДОВЕРЕННОСТЬ ПРОИЗВОДИТЕЛЯ/ Авторизационное письмо</p> <p>Кому: ООО «Таис»</p> <p>medin Medical Innovations GmbH (Германия) настоящим информирует, что ООО «Таис», расположенное по адресу: Россия, 197342, г. Санкт-Петербург, наб. Черной речки, д. 47, стр.2 является нашим официальным представителем в России, в связи с чем, ООО «Таис» уполномочено представить заявку, вести переговоры и заключить Контракт на поставку Аппаратов СРАР терапии CNO с принадлежностями, Систем искусственной вентиляции легких Medijet с принадлежностями.</p> <p>medin Medical Innovations GmbH (Германия) подтверждает, что на территории России имеется сервисная служба по обслуживанию медицинской техники.</p> <p>Мы гарантируем предоставление специалистам сервисного обучения с целью обеспечения профессиональной инсталляции и обслуживания нашего оборудования на территории России.</p> <p>Официальная гарантия на оборудование medin Medical Innovations GmbH распространяется на все оборудование Medin Medical Innovations GmbH предлагаемое к поставке компанией ООО «Таис» .</p> <p>Настоящая доверенность имеет силу до 31.12.2023 года и может быть отозвана в любое время по любой причине.</p>
--	--

Medin Medical Innovations GmbH
medin Medical Innovations GmbH
 Adam-Geisler-Str.1,82140 Olching
 Tel:+49 8142-44846-0
Info@medin-medical.com
 Elroy Zornefeld
 Team leader Product Management

